

24.5.35

הבוקר עפתי חזרה לניו-יורק. הידיעות שצפיתי

למצוא ממשה ומפרנקפורטר לא מצאתי.

לוקר מטלגרף שקרפ אינו יכול לבוא ללונדון, ולכן

הוא רוצה שאני, ליפסקי ורוסנברג נדבר אתו ושאר הלא-ציונים

על קיום הסטטוס קוו.

– מהארץ דורשים מאתי קריאה לחברים על השקל.

השלגרמה הזאת מדאיגה. ביחוד אני חושש לפולין. אם בארץ

כך – בגולה לכש"כ.

יש צורך שצוקרמן יסע לפולין. אם פה יוסכם על

רשימה מאוחדת – וזו נחוצה מכמה טעמים, וקודם כל מפני שאין אנו

מעוניינים במלחמת-בחירות כלפי "הכלליים" – יוכל צוקרמן בקרוב

לעזוב את פולין.

– שוחחתי עם זלמן וצוקרמן על עתידות חנוכתנו

באמריקא – חוסר מנתיבות לא יתן לנו לגדול. צוקרמן מסכים

לשוב הנה אם נחליט על כך בארץ.

25.5.35

סעדתי הצהרים עם אב. כהן. הוא חושב על נסיעה

לארץ. הזמינני לתת ראיון לפורוורטס.